

**URN RFP info session :**  
**Centre vision, activities and deliverables**  
**Session d'information sur la Stratégie URN:**  
**Vision, activités et livrables du Centre**

Date & Time

Feb 9, 2024- 12:00 PM in America/Toronto

[Webinar Registration - Zoom](#)

## Description

Join us for the second of two information sessions that will provide Indigenous organizations and businesses with insights into CMHC's proposal call for a National Indigenous Housing Centre. The first session provided an overview on the procurement process and is available on our CMHC website. In this session you will have an opportunity to hear about: • The objectives for the National Centre; • Key operational activities and deliverables; and • How proposals will be evaluated. Important notes: • The session will be delivered in English with simultaneous translation option available. • The presentation material will be in English and French. We look forward to having you join us!

Joignez-vous à nous pour la deuxième de deux séances d'information qui donneront aux organisations et aux entreprises autochtones un aperçu de l'appel de propositions de la SCHL en vue de la création d'un Centre national du logement dirigé par les Autochtones. La première session a donné un aperçu du processus d'approvisionnement et est disponible sur le site web de la SCHL. Au cours de cette séance, vous aurez l'occasion d'entendre parler des éléments suivants: • les objectifs du Centre national ; • les principales activités opérationnelles et les principaux produits livrables; et • la façon dont les propositions seront évaluées. Commentaires importants : • La séance se déroulera en anglais et offrira l'option d'interprétation simultanée. • Les documents de présentation seront en français et en anglais. Au plaisir de vous compter parmi nous!